



Norsk Pointerklub

REFERAT STYREMØTE 18.08.21

| | |
|-----------------------|--|
| MØTETYPE | Møte via Teams |
| MØTELEDER | Rune Hoholm |
| PROTOKOLLFØRER | Anne Grethe Hafslia |
| DELTAKERE | Rune, Lars Morten, Ulf, Frank Theodor, Morten, Andreas og Anne Grethe. Fra jaktprøvekomiteen: Marianne Sagstad Fra avlsrådet: Terje Steinsund Fravær: Ingrid Rein |

Rune ønsket velkommen.

Emner på dagsordenen

REFERAT SISTE MØTE

SAK 58/21

| | | | |
|--|--|------------------------|--|
| DISKUSJON | | | |
| Referat fra styremøtet 16.06.21 var sendt ut i etterkant av møtet. | | | |
| KONKLUSJONER | Referatet var godkjent via e-post, og ligger ute på hjemmesiden til NPK. | | |
| GJØREMÅL | ANSVARLIG | TIDSFRISTDATOER | |
| | | | |

NM-SKOG OG NM- HØYFJELL

SAK 59/21

| | | | |
|---|--|--|--|
| DISKUSJON | | | |
| Marianne informerte om status for NM-skog og NM-høyfjell. | | | |
| KONKLUSJONER | Det mangler 9 dommere til NM-skog en uke før arrangementet Alt det andre er under kontroll før NM-skog. Får man ikke nok dommere blir det ikke noe NM-skog. | | |

| | | | |
|-----------------|--|------------------------|--|
| | Jaktprøvekomiteen ønsker hjelp fra styret angående sponsorer og sponsorgaver. NM-høyfjell er i rute. Dommerkabalen ser bedre ut i forhold til NM-høyfjell. | | |
| GJØREMÅL | ANSVARLIG | TIDSFRISTDATOER | |
| | | | |

SAK 60/21

ARBEIDET I AVLSRÅDET

| | | | |
|---|--|------------------------|--|
| DISKUSJON | | | |
| Terje informerte om arbeidet i avlsrådet. | | | |
| KONKLUSJONER | <p>Avlsrådet er klare for nye oppgaver når det nå gjennomføres flere jaktprøver. Statistikken viser at viltfinnerevne på pointeren har gått ned og jaktlysten har gått opp. Vi må bli flinkere til å bruke hunder som avler bedre viltfinnere.</p> <p>Avlsrådet må bli bedre på å markedsføre listen over anbefalte avlshunder. Hjemmesiden må gjøres bedre for å finne frem til Data-hound og RAS.</p> <p>Nordisk pointermatch 21.oktober avholdes i Finland. Sven Tore Kittilsen er kontaktperson opp mot arrangøren. Det skal også lages uttakskriterier til pointermatchen som presenteres i forkant.</p> <p>Uttak NM lag høyfjell går etter gjeldene kriterier.</p> | | |
| GJØREMÅL | ANSVARLIG | TIDSFRISTDATOER | |
| | | | |

SAK 61/21

LAVLANDSPRØVENE I FARE

| | | | |
|---------------------|---|------------------------|--|
| DISKUSJON | | | |
| Status pr. dato. | | | |
| KONKLUSJONER | <p>Vedtaket fra Miljødirektoratet har blitt anket og avslått.</p> <p>FKF jobber videre med saken og ber raseklubbene forholde seg rolige.</p> | | |
| GJØREMÅL | ANSVARLIG | TIDSFRISTDATOER | |
| | | | |

ØKONOMI

SAK 62/21

| | | | |
|------------------------------------|------------------|------------------------|--|
| DISKUSJON | | | |
| Rune informerte om status økonomi. | | | |
| KONKLUSJONER | | | |
| GJØREMÅL | ANSVARLIG | TIDSFRISTDATOER | |
| | | | |

NPK-BUTIKKEN

SAK 63/21

| | | | |
|---------------------|---|------------------------|--|
| DISKUSJON | | | |
| | | | |
| KONKLUSJONER | Det er gjort noen innkjøp og supplement til Pointer-butikken. Karianne jobber med oppdatering av butikken og priser. | | |
| GJØREMÅL | ANSVARLIG | TIDSFRISTDATOER | |
| | | | |

HJEMMESIDEN

SAK 64/21

| | | | |
|--|---|------------------------|--|
| DISKUSJON | | | |
| Andreas informerte om status på hjemmesiden. | | | |
| KONKLUSJONER | Erlend holder på å lage nytt utseende på hjemmesiden. Det viktigste er at hjemmesiden er lett å finne frem på og brukervennlig. Ny hjemmeside vil være i drift i løpet av høsten. | | |
| GJØREMÅL | ANSVARLIG | TIDSFRISTDATOER | |
| Sende utkast til ny hjemmeside til styremedlemmer og AR. | Erlend | Før 27.09.21 | |

MENTOR ORDNING

SAK 65/21

| | | |
|---------------------------|---|-----------------|
| DISKUSJON | | |
| KONKLUSJONER | Rune har laget et skriv angående mentor ordning i NPK. Skrivet blir sendt til DR'ene og lagt ut på hjemmesiden. | |
| GJØREMÅL | ANSVARLIG | TIDSFRISTDATOER |
| Sende skrivet til DR'ene. | Rune | Snarest |

INNMELDING I BRØNNØYSUNDREGISTENE

SAK 66/21

| | | |
|---|--|-----------------|
| DISKUSJON | | |
| KONKLUSJONER | Styremedlemmene må levere opplysninger til leder, slik at han får meldt styret inn i Brønnøysundregistret. | |
| GJØREMÅL | ANSVARLIG | TIDSFRISTDATOER |
| Sende personlige opplysninger til Rune. | Styremedlemmene | Snarest |

EVENTUELT

SAK 67/21

| | | |
|--|---|------------------------|
| DISKUSJON | | |
| 1. Årboka 2020. 2. Neste styremøte. | | |
| KONKLUSJONER | 1. Årboka 2020 er ferdig digitalt. Papirversjonen er sendt ut til de som har bestilt den. Det vil bli også mulig å bestille årboka i NPK-butikken. 2. Neste styremøte blir 27.09.21 kl.20.00 på Teams. | |
| GJØREMÅL | ANSVARLIG | TIDSFRISTDATOER |
| 2. Sende innkalling til møtet. Send ut agenda | Rune Rune | Utført Før 27.09.21 |